
Dagsorden – Bestyrelsesmøde d. 18. januar 2023 

 

- Nyt fra børnehaven 

• Planlægning af det næste halve år.  
Skal i motorikhallen, overnatning i børnehaven i maj for de store, 
planlægning af forældremøde for de kommende skolebørns forældre, 
planlægning af forældrekaffedag, undersøge mulighed for en hel dag på 
Sølyst, bedsteforældredag, måske skovtursuge 
 
Aktiviteter kommer ud på Aula til forældrene.  

• Invitation til fødselsdage på tværs af stuer bruges ikke mere, da de voksne synes 
det virkede til at der var nogle der fik følelsen af at blive valgt fra. 

• APV i børnehaven 

• Alternativ til manuel afkrydsning – den kan de voksne ikke undvære. Så den bliver.  

• Tilbud til skur der er bevilget penge til at få bygget 

• Digitale børnemapper – således at børnehaven ikke har papir liggende med fx 
oplysninger omkring status udviklingssamtaler.  

• Øver børnene i høflighed – godmorgen og farvel 

- Opsamling på læringssamtalen 

• Fokus: udemiljø 

• Manglende overskuelighed, trængsel og lys 

• Er begyndt med temauger – skal have fokus på at evaluere på forløbene, og skrive 
ned  

• Aftaler: Skattekort, skilte og symboler skal laves 

• Aktiviteter skal spredes ud  

• Overskuelig plan for hvad der mangler i børnehaven, hvis der er brug for 
forældreopbakning til diverse. 

Enighed om at læringssamtalen har været udbytterigt. Skal holdes en gang om året. 

- Social kapital (trivselsmåling for medarbejdere i Århus Kommune). Gennemgang af 
personalets besvarelser 

• Pædagogernes svar på arbejdsmiljø 

• Overordnet ser det fint ud. Der er måske forskellige tilgange til at nå til målet. Som 
oftest er alle enige omkring hvad målet er.  

• 100% tilfredshed med nærmeste leder (Margit). Hun gør det GODT! 

- Fondsansøgning 

• Der er godkendt fonde til at betale for nyt cykelskur 



• Der søges nye fonde, der har bare ikke været tid til at søsætte det endnu. 
Fondsmidlerne skal bruges til fornyelse at næsten hele legepladsen. Der er 
indhentet tilbud 

• Margit kontakter ham der kan søge fonde for os for 5000 kr., og sætter et møde op.  
Margit vil gerne have to forældre med.  
Gyngestativet og faldunderlaget skal laves – allerhelst i år.  

- Status fra arbejdstidsaftalen BUPL 

• Margit og Malene har været til møde.  

• De selvejende institutioner har stemt nej til at indgå i den kommunale 
arbejdstidsaftale.  

• Nyt udspil, der ikke adskiller sig væsentligt fra tidligere tilbud.  

• Der er endnu ikke taget stilling til om de tiltræder den nye aftale i Hans Borges 
Børnehave. Dette skal bestyrelsen også indover, når beslutningen endeligt skal 
tages.  

- Kort update på Jette og Margits afklaring af souschef-rollen 

• Hvad er Jettes rolle som souschef?  
o Det blev konkluderet efter møde med FOBU, at det Jette laver nu, er det hun 

skal i rollen som souschef.  

Evt:  

• Der bliver fællespasning med Skovgårdsparkens børnehave i uge 29 og 30. Den 
endelige aftale er ikke på plads endnu. 


